
Protokół Nr 8/2019 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 19 sierpnia 2019r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu (nieobecna była radna Malwina Wrona). 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk, oraz 

Zarząd Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Pierzchnicy reprezentowany przez 

Barbarę Miszczyk, Gertrudę Majewską- Kapustę, Danutę Wacek i Tomasza Stolarczyka. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica 

2. Sprawy różne. 

 
Ad. 1.Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie  regulaminu  

            wynagradzania  nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej  przez Gminę 

Pierzchnica i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie regulaminu wynagradzania. 

 Burmistrz poinformował, że przedłożony został do uzgodnień projekt regulaminu 

wynagradzania nauczycieli dla Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Pierzchnicy. Odbyło się spotkanie z Zarządem Oddziału ZNP i niektóre argumenty po 

spotkaniu zostały uwzględnione. Przekazany radnym projekt regulaminu jest po uzgodnieniach. 

Punktem spornym jest wysokość miesięcznej sumy dodatków motywacyjnych. 

W dotychczasowym regulaminie wynagradzania nauczycieli jest to stawka 8% wynagrodzenia 

zasadniczego wszystkich nauczycieli zatrudnionych w szkole. Powiedział, że w nowym 

regulaminie proponuje ustalić sumę dodatków w miesiącu w wysokości 5%,  tak jak jest to  

w sąsiednich gminach Morawica, Daleszyce, Chmielnik. Takie działanie podyktowane jest 

względami ekonomicznymi. 

 Przewodnicząca Zarządu Oddziału ZNP Pani Barbara Miszczyk poinformowała, że po 

spotkaniu nie spisano protokołu rozbieżności ani protokołu uzgodnień. Nie wszystkie sprawy 

zostały uwzględnione w poprawionym w regulaminie, na które w trakcie spotkania Burmistrz 

przyznał rację poza spornym dodatkiem motywacyjnym, jak dodatek funkcyjny dla opiekuna 

stażu. Odnośnie wysokości dodatku motywacyjnego powiedziała, że nie proszą o nic więcej 

tylko żeby pozostawić go na dotychczasowym poziomie. Mówiła, że obniżając wysokość 

dodatku motywacyjnego nie dostrzega się ciężkiej pracy nauczycieli i przyszli na posiedzenie 

komisji po to żeby komisja wysłuchała ich argumentów. Zwróciła uwagę na nieodpowiedni 

termin na uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Nauczyciele są na zasłużonych 

urlopach i zarząd związku nie miał możliwości spotkania się z nauczycielami i przekazania 

proponowanych rozwiązań. Mówiła, że zarząd związku będzie wnosił o zdjęcie z porządku 

obrad najbliższej sesji uchwalenie regulaminu i przesunięcie na następną sesję.  

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał jaką kwotę stanowi obniżka wysokości dodatków 

motywacyjnych. 

 Pani Gertruda Majewska-Kapusta poinformowała, że przy dzisiejszych stawkach 

wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, obniżenie wysokości stawki dodatku 

motywacyjnego o 3% to daje rocznie kwotę około 50 tys. zł. Mówiła, że czują się ukarani za 

ich dobrą pracę i niejednokrotnie pracę społeczną, której wykonują wiele. Podkreśliła, że dzieci, 

które udają się do średnich szkół kieleckich nie mają problemów z nauką, bo są dobrze 

przygotowani, a to świadczy o dobrej pracy nauczycieli i ich zaangażowaniu. Dodatek 
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motywacyjny jest pewnym narzędziem w ręku dyrektora, żeby docenić dobrych nauczycieli i 

motywować do dobrej pracy. 

 Burmistrz powiedział, że jest inicjatorem tego regulaminu i uzasadnił skąd wzięły się 

takie uregulowania. Mówił, że zwracał uwagę, iż po likwidacji gimnazjum będzie brakowało 

subwencji. Przedstawił jakie kwoty oprócz subwencji oświatowej gmina przeznacza na oświatę 

w poszczególnych latach. Mówił o podwyżkach od 1 września i ile to będzie kosztować. Żeby 

utrzymać dodatek na dotychczasowym poziomie to można zamiast trzech klas szóstych zrobić 

dwie klasy większe albo znieść dożywianie, albo wstrzymać budowę sali gimnastycznej w 

Drugni. Podkreślił, że od 1 stycznia będzie mniej subwencji oświatowej o 700 tys. zł. 

 Pani Gertruda Majewska-Kapusta zwróciła uwagę, że kompleksie szkolnym mieści się 

biblioteka, przedszkole, które są zadaniami własnymi gminy. Przez dwa miesiąca zawodnicy 

klubu Polanie trenują na sali gimnastycznej i prowadzenie Orlika generuje koszty. Dowozy 

uczniów do szkoły to zadanie własne gminy. 

 Przewodnicząca komisji zapytała czy zarząd stoi na stanowisku, że ma być dodatek w 

wysokości 8%  i nic innego. 

 Pan Tomasz Stolarczyk członek zarządu związku powiedział, że np. ustalenie dodatku 

w wysokości 7% to po podwyżkach da te same pieniądze i to by satysfakcjonowało nauczycieli. 

 Po dyskusji komisja ustaliła, że wystąpi w tej sprawie z wnioskiem do rady o zdjęcie z 

porządku obrad sesji punktu dotyczącego uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

Przeniesienie uchwalenia regulaminu na następną sesję da potrzebny czas na zastanowienie się 

radnym jak również zarządowi związku na zapoznanie grona pedagogicznego. Ponadto 

dodatkowy czas może przyczynić się do wypracowania rozwiązania spornej kwestii. 

 Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wnioskiem komisji do rady 

miejskiej o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu dotyczącego uchwalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za wnioskiem 

było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 

dotyczącego uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 

prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

 

Ad. 2.Sprawy różne. 

  Komisja omawiała sprawę organizacji dożynek ze szczególnym uwzględnieniem na 

występ zespołu. Członkowie komisji zgłaszali, że mieszkańcy zwracali uwagę, że godzinny 

występ zespołu to zbyt duży koszt. 

Burmistrz powiedział, że występ zespołu na dniach Pierzchnicy to koszt kilkunastu tysięcy za 

godzinny występ. Mówił, że na dożynkach nie angażowano nigdy zespołu. W tym roku występ 

zespołu sponsorowało Stowarzyszenie LGD Białe Ługi. Gmina finansuje zespół jak są dni 

Pierzchnicy. Powiedział, że trzeba się zastanowić przed organizacją imprez czy angażować 

zespół. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S. Kielesiński                                                

Przewodnicząca Komisji 

 

Renata Błaszczyk 


